



Hörselskadades distrikt  
Skaraborg 1600

## KONSTITUERANDE STYRELSEMÖTE

Tisdag 23-04-25

*Plats:* FR:s lokaler Skara

*Närvarande:* Ulf Andersson, Agne Fröjd, Carin Lundqvist, Eva Löfquist Beglert, Ingrid Nordquist, Janne Orrefelt, Barbro Widerström, Maivor Wänerås-Persson, Janne Åberg

1. Ordförande Agne Fröjd öppnade mötet och hälsade välkomna.
2. Närvarolista upprättades.
3. Styrelsen godkände dagordningens förslag till punkter.
4. Ingrid Nordquist valdes till justerare.
5. Ledamöterna presenterades.
6. Maivor Wänerås-Persson valdes till *vice ordförande*.
7. Eva Löfquist Beglert valdes till *sekreterare*.
8. Ingrid Nordquist valdes till *vice sekreterare*.
9. Till distriktets *firmatecknare* valdes ordförande och kassör, var och en för sig.
10. Till *studieombud* valdes Eva Löfquist Beglert och Janne Åberg.
11. Val av representanter gjordes till följande råd. Eva Löfquist Beglert meddelar de olika råden kontaktuppgifter på representanterna så att kallelserna går till rätt personer.
  - a) *Regionala tolkrådet:* Kerstin Persson Berteau
  - b) val till *Lokala tolkrådet* bordlades på grund av att rådet för tillfället är inaktivt
  - c) *Regionala hörselrådet:* Eva Löfquist Beglert, Janne Åberg och Janne Orrefelt

d) *Lokala hörselrådet*: Ingrid Nordquist, Janne Åberg, Maivor Wänerås-Persson

e) *Regionens dialogmöte. Östra Hälso-och Sjukvårdsnämnden*: Janne Åberg, Gunilla Isaksson

f) *Kommunikationsgruppen för bild-och texttelefoni*: ingen representant valdes, Agne Fröjd skickar ut kallelser till dessa möten och den/de som är intresserade går

12. Ordförande avslutade mötet då inga övriga frågor förelåg.

Protokollförare

Justerare



Eva Löfquist Beglert

Ingrid Nordquist



Hörselskadades distrikt  
Skaraborg 1600

## STYRELSEMÖTE

Tisdag 2023-04-25

*Plats:* FR:s lokaler Skara

*Närvarande:* Ulf Andersson, Agne Fröjd, Carin Lundqvist, Eva Löfquist Beglert, Ingrid Nordquist, Janne Orrefelt, Barbro Widerström, Maivor Wänerås-Persson, Janne Åberg

1. Ordförande Agne Fröjd öppnade mötet.
2. Närvarolista upprättades.
3. Styrelsen godkände dagordningens förslag till punkter.
4. Ingrid Nordquist valdes till justerare.
5. *Mötesplaneringen.*

*Styrelsemötena* beslöts förläggas till FR:s lokaler i Skara på tisdagar kl. 9.30-13.00 med efterföljande lunch. 23/5, 29/8, 3/10, 28/11, 23/1 och 19/3. Lokalen för årets möten bokades in på plats.

*Distriktsmöte* förläggs till Mariestad, lokal meddelas senare, lördag 11/11 9.30-16.00.

*Årsmötet* förläggs till Vara Folkhögskola lördag 13/4.

6. *Arbetsplanering och fördelning av uppgifter.*

Beslöts att ägna merparten av mötet till denna punkt. Som underlag fanns ett förslag från Ingrid Nordquist, Eva Löfquist Beglert och Maivor Wänerås-Persson där distriktets uppdrag och målsättning delats upp i 10 områden. Se **bil 1**. Eva presenterade förslaget som diskuterades punkt för punkt och ansvarsområdena fördelades. Följande beslut togs.

- 1) *Medlemsvärvning.* Föreningarna skickar in uppgifter med idéer och hur de går till väga och Janne Åberg är samordnare. Här diskuterades hur man skapar en sms-grupp för att nå



medlemmar, hur man kan använda sig av hemlig kopia i e-postmeddelanden för att inte publicera allas namn och adress, mm.

## 2) *Föreningshjälp.*

Skaraföreningen är vilande sedan slutet av 2021 men trots inaktivitet under 2022 har föreningen knappt tappat några medlemmar vilket kan tyda på att intresse finns. Beslöts att Ingrid, Eva och Maivor tar fram en inbjudan till en aktivitet/informationsträff i augusti med Skaraföreningens medlemmar. Lidköping-Götene har erbjudit Skaraföreningen att hjälpa till med batteriförsäljningen. Det noterades att Falköpingsföreningen har en fungerande styrelse som sköter arbetet utan en formell ordförande.

## 3) *Utbildning.*

Studieombuden Eva Löfquist Beglert och Janne Åberg får huvudansvaret för utbildning men andra ledamöter ingår där deras erfarenhet och kompetens behövs. Beslöts bjuda in Förbundet för en heldag om stadgar och prioriterade områden. Eva, Janne och Ingrid tar ett grepp om Slingkollen. Janne fortsätter med utbildning och stöttning vad gäller distriktet och föreningarnas hemsidor samt användandet av våra HRF mejladresser. Mötet påmindes om Förbundets webinarier om olika områden. Se [hrf.se/hörnet](http://hrf.se/hörnet).

## 4) *Kanaler för rapportering.*

Beslöts att Eva skapar en fb-sida för HRF Distrikt Skaraborg och bjuder in samtliga ledamöter. Om detta fungerar kan man lätt gå in där och lägga ut rapporter, idéer, frågor, mm.

## 5) *Utrustning/material.*

Janne Åberg fortsatt ansvarig för att ta fram och presentera utrustning som underlättar och gör att vi syns bättre vid utåtriktade aktiviteter.

## 6) *Marknadsföring.*

Särskilda åtgärder för marknadsföring sköts på framtiden.

7) *Distriktsbladet.*

Eva påpekade att DB lätt blir en upprepning av tidigare information och att hon behöver hjälp med material. Mötet kom upp med idéer som att teckna något porträtt, intervjua yrkesverksamma, mm, för att göra bladet fylligare och mer läsvärt. Ulrica Grahn föreslogs som samarbetspartner och Eva tar kontakt med henne.

8) *Påverkansarbete.*

Detta arbete sker mest i råden och det är viktigt att ha kontakt med politiker och tjänstemän. Ingen ansvarig utsågs.

9) *Intressegrupperna.*

Ingrid, Carin Lundqvist och Ulf tog på sig att arbeta med gruppen *Yrkesverksamma*. Idéer kom fram på mötet, t.ex. kontakta ABF, Företagshälsan, Fackförbunden, använda Distriktsbladet för att efterlysa yrkesverksamma, mm. Maivor hade någon medlem som kunde kontaktas.

Janne Å har tidigare försökt kontakta *Unga hörselskadade* och fortsätter med det. Förslag kom upp på en familjedag med aktivitet och information.

På seniormässorna runt i distriktet kunde vi kanske nå ut med information för *tinnitus* drabbade.

10). *Samordning av aktiviteter.*

Beslöts att på styrelsemötena i augusti och oktober prata om Hörselveckan och ev. samköra aktiviteter. Under denna punkt talades det också om att stimulera andra föreningar att skapa CI-grupper efter den modell som nu är inne på sin fjärde termin i Lidköping-Götene.

7. *Stöd och hjälp till föreningarna i Falköping och Skara.*

Se ovan punkt 2).

8. *Utvärdering av årsmötet.*

Årsmötet utvärderades positivt. Avsaknaden av parentation diskuterades och bör diskuteras före nästa årsmöte.


9. Resterande punkter 9-15 bordlades på grund av tidsbrist.
16. *Övriga frågor.*
- Janne Å behöver träffa Karin Freijd på förbundet och diskutera webbsidor. Om Janne åker på förbundsmötet 13–14 maj försöker han få en träff då i stället för att åka en extra gång.
  - Janne Orrefelt påpekade att de som gått hörselhjälpkursen i höstas hade lovats en uppsättning hjälpmedel men inget har hänt. Agne kontaktar Angelica Eriksson på Hörselvården.
  - Janne Orrefelt tog upp vikten av att hörselhjälparna blir uppdaterade av audionomer och tekniker på nya apparater och hjälpmedel. Agne undersöker hur vi gör med detta.
17. Ordförande tackade och avslutade mötet.

Protokollförare



Eva Löfquist Beglert

Justerare



Ingrid Nordquist